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Gospodarjenje nasploh
dobro, gradbeništvo še vedno

v težavah
TL razmišljanjem, ki je značilno za današnje sestanke, je predsednik

zbotra združenega dela naše občinske skupščine Rado Tihelj končal
petco točko dnevnega reda na seji tega telesa 27. septembra, ki se j'e
nan.iašala na uresničevanje sklepov, sprejelih raaja lani glede razvoja
graddbeništva. Dejal je nekako takole: »Obdelali smo to materijo, pro-
blenmatika pa je ostala.«

P^odatki o tem, kako smo go-
spoodarili v prvi polovici letoš-
n jegga leta, pa ne kažejo črne po-
doboe. Nasprotno, naravnost
spoodbudni so. »Z zadovoljstvom
ugofttavljamo,« so bile prve be-
sedee predsednika našega izvrš-
neg^a sveta Milana Jelenca, ko je
deleegatom veh treh zborov ob-
činsbke skupščine podrobneje
opissal, kakšni so dosežki občin-
skegga gospodarstva v prvih šestih
messecih tega leta. Razveseljivo
je zl.lasti to, da rast prihodka ni le
poshledica višjih cen, ampak tudi
prodduktivnosti. O tem poročilu
in o j gradivu, ki so ga prejeli za to
točkko dnevnega reda, so delegati
razpnrvljali ločeno.

Nia zboru združenega dela je
bila : razprava o tej osrednjj točki

številčno, še bolj pa vsebinsko,
skromna. Oglasil se je delegat
12. konference delegacij BTC in
vprašal, v katerih ozdih so pove-
čali cene kar za 200 odstotkov —
tako je namreč prebral v gradivu.
Isti delegat je tudi zahteval, da se
pripravi poročilo o tem, kako po-
teka akcija za razbrerrienjevanje
gospodarstva. Odgovor je dobil
kar na seji; v zvezi s prvim vpra-
šanjem je Milan Jelenc povedal,
da v naši občini takih primerov
ni; šlo je namreč le za zahtevke,
ki pa niso bili odobreni. Glede
razbremenjevanja gospodarstva
pa je pojasnil, da niso še izpel jani
vsi predvideni postopki.

Predsednik zbora Rado Tihelj
sejedotakniltežavprehrambene

industrije, katere blago se vse
tqže prodaja. Niko Lukež, pred-
sednik občinske skupščine, pa je
poudaril, da je še vedno osnovno
vprašanje našega gospodarstva
njegov razvoj, z njim povezani
pa so tudi kadrovsko vprašanje,
nagrajevanje po delu ter združe-
vanje dela in sredstev.

Nekoliko živahnejša je bila
razprava o problematiki gradbe-
ništva. Kot je ugotovila Nina
Jevšnik, predsednica komiteja za
družbeno planiranje in družbe-
noekonomski razvoj, se posa-
mezna stališča in sklepi, ki so jih
zbori občinske skupščine sprejeli
maja lani, sicer izvajajo, a mar-
sikje smo v zaostanku. Tudi v
širši družbeni sk upnosti glede teh
problemov še ni usmeritev.

Kar 13 strani pripomb na ra-
zmere v gradbeništvu so pripra-
vili delegati 13. konference Gra-
dis, njihov predsednik pa je nav-
zočim povedal le nekatere. Ve-

(nadaljevanje na 2. strani)



(nadaljevanje s 1. strani)
čina pripomb se je nanašala na
projekt Nove Fužine in s tem v
zvezi tudi na neustrezno grad-
beno ceno stanovanj; videti je
namreč, kot da gradbinci postav-
ljajo visoke cene stanovanjem,
pa to ni res, saj le okoli polovico
del na objektu opravijo oni. Za-
radi nizke gradbene cene, po-
stavljena je bila menda že leta
1975, zidajo stanovanja z izgu-
bo. Zato bodo naši predstavniki
odgovornim republiškim orga-
nom postavili zahtevo glede nove?
gradbene cene, kar je bil tudi

eden izmed sklepov tega zbora.
Niz pripomb je imel tudi naš

občinski sindikalni svet, med
drugim to, da bi bilo potrebno
celotno vrednost realiziranih del
v tujini priznati kot izvoz. Nič kaj
optimistično niso izzvenele be-
sede predstavnika Splošnga
združenja gradbeništva in indu-
strije Slovenije. Očitno je grad-
beništvo v krizi, tepejo ga nizke
cene, usihanje de! v tujini; na li-
citacijah se pojavlja veliko šte-
vilo ponudnikov, kar investitorji
seveda izkoristijo, tako da pri-
haja do nizkih cen, ki pomenijo

že izkoriščanje gradbenega de-
lavca. Po njegovem mnenju bi tu
morala družba z ukrepi poseči
vmes.

Razmere v Železniškem grad-
benem podjetju je orisal delegat
11. konference ŽG LjuMjana;
predstavnik družbenoekonom-
skega odbora pri ZZD je spraše-
val, zakaj ozdi ne vidijo rešitve v
kodeksu obnašanja, 13. konfe-
renca delegacij BTC pa je meni-
la, da strokovne službe ne bi
smele le opozaijati na probleme
samo z nasveti in predlogi, mar-
več bi se morale tudi same vklju-
čevati v njihovo reševanje. SCT
in Saturnus sta svoje pripombe
posredovala pismeno.

Zbori občinske skupščine so v
nadaljevanju sprejeli rebalans
proračuna občine za letošnje
leto. Popravljeni proračun za
našo občino znaša zdaj
448.123.000 dinarjev, prej

Čeprav smo številke o teih,
kako smo gospodarili v prvi
polovici letošnjega leta, že
objavili v prejšnji šlevilki
NSK, naj tokrat za osvežitev
ponovimo nekaj najpo-
membnejših. V primerjavi z
islim obdobjem lani se je fi-
zični obseg proizvodnje pove-
čal za 9 odstotkov, celotni
prihodek za 67 odstotkov,
dohodek za 66 odstoJkov, z
izgubo je poslovajo le še 5
ozdov, medtem ko jih je bilo
še ob trimesečju 19. Konver-
tibilni izvoz se je povečal za
17 odstotkov, kar je le 2 od-
stotka manj, kot smo za letos
načrtovali v resoluciji.

397.536.000, kar je za 12,7 od-
stotka več.

Zbor združenega dela pa je
obravnaval še informacijo o so-
delovanju med delovnima orga-
nizacijama Agroemona-tozd
Tovarna močnih krmil in Hme-
zadom — delovno organizacijo
Jata, .med katerima je pred
časom prišlo do nesoglasij. To-
varna močnih krmil je namreč
Jati posodila koruzo. ki jo le-ta
zdaj noče vrniti. Zbor združe-
nega dela je zadolžil direktorje
omenjenih delovnih organizacij
kot tudi direktorja Jatinega
tozda Reja, da to zadevo uredijo.
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